
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л   № 12 

от   извънредно заседание на  

постоянната Комисия по финанси и бюджет 

проведено на 13 юни 2024 г. 

 

Днес, 13 юни 2024 г., /четвъртък/ от 9.30 ч., зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 
проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и 
във Facebook страницата на СОС. 

 
Извънредното заседание беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Димитър 

Вучев - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, добър ден. 
Откривам извънредното заседание на Постоянната комисията по финанси и 

бюджет, което е съвместно с Комисията по екология и опазване на околната среда. 
При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват  
присъствено следните общински съветници: 

1. Димитър Вучев – председател; 

2. Иван Таков – зам.-председател; 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател; 

4. Бойко Димитров; 

5. Емилия Ангелова; 

6. Андрей Зографски; 

7. Благовеста Кенарова; 

8. Росица Николова; 

9. Драгомир Иванов; 

10. Прошко Прошков; 

11. Екатерина Йорданова; 

12.  Войслав Тодоров; 

13. Красимир Гълъбов; 

14. Севделина Петрова; 

15. Вили Лилков 

16. Карлос Контрера. 

При проверка на кворума се установи, че отсъства общинския съветник Ваня 
Тагарева. 

Господин Гълъбов, заповядайте да направите проверка на Комисията по екология. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, предлагам да гласуваме дневен ред, който е с 
промяна, а именно да започнем с точката, която е съвместна между двете комисии. 

Има ли „против“? Няма. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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Има ли „въздържали се“? Няма. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Прошко Прошков за 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Красимир Гълъбов За 

14. Севделина Петрова За 

15. Вили Лилков За 

16. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 16 

                                 За 16 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Въз основа на гласуването комисия реши: 
 
Приема дневния ред на заседанието на комисията. 
 
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
 
Преминаваме към точка 1 от дневния ред, която е съвместна с Комисията по 

екология. 

По т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-5014/10.06.24 г. относно промяна 
на приетия с Решение № 49 от 28.03.2024 г. на Столичен общински съвет бюджет на 
Столична община за 2024 г., с вносител: Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, вх. № СОА24-ВК66-5014/10.06.24 г. относно 
промяна на приетия с Решение № 49 от 28.03.2024 г. на Столичен общински съвет бюджет 
на Столична община за 2024 г. 

Водеща е Комисията по финанси, имаме отрицателни становища по доклада от 
Комисията по икономика и Комисията по култура. 

Господин Василев, заповядайте за представяне и след това откриваме 
дискусията. 

ИВАН ВАСИЛЕВ – зам.-кмет на СО: Благодаря Ви, господин председател. 
Уважаеми дами и господа общински съветници от двете комисии на Вашето 

внимание съм представил доклад за промяна на приетия бюджет за тази година. В първата 
му част се регламентират промени в приходната и разходната част, свързани с дейности 
по образование, образователни, културни институти. Приходната част идва от приходите 
от делегирани държавни дейности, а разходната част в подробности е разписана в доклада, 
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който съм предоставил на Вашето внимание и няма да влизам в особени детайли, ако искате 
после мога да отговоря на допълнителни въпроси, ако имате. 

Във втората част на промените, които ви предлагам стъпваме на 
оптимистични данни за първите пет месеца, които са във връзка с данъка върху 
недвижимите имоти, превозните средства, възмездните сделки и даренията. На база на 
тези оптимистични данни към момента си позволяваме да предложим на Вашето внимание 
няколко допълнителни разходи, които да бъдат направени. На първо място, това е чисто 
административно регламентиране на вече приетия бюджет в сектор „Детско 
здравеопазване“, именно увеличаване на заплатите на медицинските сестри в детските 
ясли по вече така подписания от 1 април нов Колективен трудов договор, тоест приемайки 
бюджета ще дадете административна възможност да бъдат увеличени заплатите на 
медицинските специалисти в сектор „Детско здравеопазване“. 

На следващо място сме предложили допълнителни 5 милиона, които да бъдат за 
текущи ремонти, за да можем да увеличим темпа на работа и закърпването на редица улици 
в София, като ще приложим и нов подход този път на някои от улиците за цялостно 
преасфалтиране, не само закърпване на дупки. Също така сме заложили предоставянето на 
заем към „Автотранспорт“ и „Електротранспорт“, съответно 5 милиона за 
автотранспорта и 660 хиляди за електротранспорта, което вече беше подкрепено от 
Комисията по транспорт. 

Така че, накратко това е корекцията, която предлагаме и се надявам да бъде 
подкрепена от Вас, за разлика от другите комисии, което вече беше отхвърлено, което за 
мен лично е неразбираемо, защо се спират някакви такива дейности, които са били за града и 
за хората. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Колеги, заповядайте за коментари и въпроси. 
Госпожо Стойкова, заповядайте. 
АННА СТОЙКОВА – общински съветник: Благодаря Ви. 
Уважаеми колеги, този род доклади, които са свързани с финансова част от 

нашата дейност не са ми в силата, но съм провокирана да взема по стечение на 
обстоятелствата първа думата и да задам няколко въпроса, които изникнаха още като 
разбрах, че такъв доклад е входиран. Ние всъщност го отложихме в Комисия по екология, 
защото наистина нямахме никакво време да се запознаем с доклада. 

Всъщност, да попитам, независимо как звучи, това всъщност, актуализация на 
бюджета ли е и ако е така, защо ни се поднася в последния момент и защо толкова бързо го 
включвате в дневния ред на сесия? Обикновено когато става дума за такива сериозни 
доклади, свързани с актуализация на бюджета, имаме възможност да участваме в разумни 
дискусии, поне два пъти в комисии да имаме възможност да изслушаме първо вносителя, да 
зададем въпроси, след това да дадем своите предложения. 

Смятам, че е много несериозно по този начин да ни поставяте в такава ситуация, 
да взимаме такива бързи решения. 

Виждам, че в доклада предлагате много смислени неща, дейности, завишение на 
заплати и така нататък, които наистина от една страна, не е логично да не подкрепим, но 
от друга страна например, аз като общински съветник, от който съответните граждани 
очакват, имат очаквания, аз съм поела ангажименти какво трябва да кажа на моите 
избиратели. 

Когато гласувахме бюджета на Столична община, нашата група с редица 
компромиси, но в името на града и на неговото развитие, имахме дискусии в посока на това, 
че при една актуализация всички ние ще имаме възможност да предложим важни дейности за 
съответния район. 

В случая, аз като живееща в район Банкя, искам да Ви кажа, че там хората идват 
при мен на приемно време и 50 % от тях ми задават въпроси, кога ще има пари за финансиране 
на улиците, които са разкопани от водния цикъл с европейско финансиране, но те са на чакъл. 

За съжаление, тази програма не поема разход за финансиране. Това са 29 улици в 
Банкя, които са разкопани месеци наред, самият проект е труден, той не се води от районния 
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кмет, а от Голяма Столична община, закъснява сигурно повече от половин година и хората са 
поставени пред изпитание, включително и аз. 

Очакваме наистина разумно отношение от управляващите и бих направила 
предложение за включване специално за асфалтирането на 29 улици, над 17 000 кв. м., 2 158 000 
лева с ДДС, защото хората очакват това. 

По-голямата част от тези 29 улици са стръмни и се вливат в улици, които ще 
бъдат асфалтирани. Сами разбирате, че самият проект ще бъде компрометиран, самите 
шахти за отвеждане на дъждовна вода и така нататък. 

Бих подкрепила един такъв проект, ако имаме разумно отношение към моето 
предложение. 

Бих подкрепила подобно предложение за всеки един район, защото това е разумно. 
Само да допълня, ако има въпроси от къде, как и какво, съм си отбелязала, единият  

вариант е точно от тези 5 милиона, които Вие казахте, че са за ремонти и евентуално за 
асфалтиране, да се фиксира асфалтирането на тези 29 улици или последната, в края на 
доклада прочетох, че има намаляване на резервния бюджетен кредит, не ми е много ясно какво 
е това, но там също, според мен, можем да го намалим с по-малко, за да има пари за 
финансирането на тези 29 улици. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Стойкова. 
Заповядайте, господин Василев. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам. кмет на СО: Благодаря Ви. 
Да, на първо място да се извиня за това, че наистина е внесен докладът и го 

разглеждате като допълнителна точка, но все пак за няколкото дни, които имахте на 
разположение, предполагах, че може би сте се запознали в подробност и в началото казахте, 
че не сте се запознали, а после се оказа, че доста добре познавате доклада, за което Ви 
благодаря. 

Искахме да направим разчетите и да включим и май месец, именно заради това в 
началото на юни го внасяме. 

Както знаете, нямаше и допълнителни предишни сесии на комисиите, където да 
бъде разгледан, но и това е причината реално, че искахме да включим разчетите и за май, за 
да можем да дадем по-точни данни на Вашето внимание. 

Конкретно за текущите ремонти, права сте, много проблеми има в цяла София, не 
в район Банкя само. 

В район Банкя и в район Драгалевци имаме особен проблем на база на изграждащия 
се ВиК цикъл и на база на сключените договори с въпросните изпълнители там, така че по-
скоро не бих си позволил такава корекция на бюджет да регламентираме конкретни улици и 
конкретни райони, а по-скоро на база на допълнителен анализ в Направление „Строителство“ 
ще се идентифицират тези улици, които са най-належащи да бъдат преасфалтирани, за да 
могат да отговарят на нуждите на гражданите. Там, където минава градски транспорт в 
различните райони, в северна София, знам, че има доста проблеми с редица връзки между села 
или квартали. 

Така, че ще направим допълнителен анализ, но именно даването на допълнителни 
бюджетни средства, в този случай допълнителни 5 милиони за текущ ремонт, ще ни позволи 
да включим още повече улици. 

Така, че разчитам на Вашата подкрепа, за да можем да включим и улици от район 
Банкя. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Заповядайте, господин Лилков. 
ВИЛИ ЛИЛКОВ – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми колеги, уважаеми господин Василев, хубаво е, че са се появили пари и че 

актуализираме бюджета в тази посока. 
Само искам да обърна внимание на две неща: 
Последната седмица се появи един доклад, който аз смятам, че е обоснован, на 

колегата Боршош за повишаване на броя на щатните бройки в културните институти и 
съответно заплащането. 
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Ставаше въпрос за около над милион и двадесет и пет хиляди лева, който доклад 
отложихме за становище от администрацията. 

Питам Ви, сега имате ли становище по този доклад, като искам да изразя своето 
желание, евентуално той да бъде подкрепен докладът и да предвидим пари за повишаване на 
щатните бройки и заплащането в културните институти. Знаете, че го отложихме заради 
Общинския културен институт „Надежда“, те не бяха представили или по-точно не беше 
отчетено тяхното мнение, ако може да се включи в тази актуализация. 

Още нещо, при обсъждането и приемането на бюджета оставихме доста позиции 
и доста обекти под условие, ако се появят пари през годината, да ги предвидим. 

Напомням, че едно от тези неща бяха проектирането и изграждането на 
физкултурни салони, на спортни зали в училищните дворове, така че желанието ми е да 
погледнем и в тази посока. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Лилков. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам. кмет СО: Благодаря на господин Лилков, който ме подсети, че 

не отговорих на един от въпросите на госпожа Стойкова и сега използвам възможността да 
Ви отговоря и на двамата, че по-сериозната актуализация ще предложа на Вашето внимание 
през септември месец, когато ще имаме повече данни за изпълнението и на капиталовата 
програма, защото двата месеца, след приемането на бюджета до днешния ден, не ни дават 
достатъчно увереност да кажем кои обекти се движат добре, кои не се движат добре и как 
може да разместим въпросния допълнителен списък, който господин Лилков цитира. 

Така, че през септември очаквайте наистина сериозна актуализация на бюджета, 
това, по-скоро тук бих го нарекъл като козметична корекция на бюджета и там ще може да 
разместим и капиталовата програма, различните позиции в нея, но да стъпим наистина на 
едни сериозни данни как са се движили обектите през предишните месеци, за да вземем по-
информирано решение. 

Конкретно на въпроса Ви за доклада на господин Боршош, както беше обсъдено и 
на предишното заседание на Комисията по бюджет и финанси и в присъствието на 
заместник-кмета по култура, необходим е по-задълбочен анализ за това в кои институти, 
какви бройки се увеличават. 

Така, че становището по-скоро бих го изчакал от колегите от Направление 
„Култура“, а от гледна точка на бюджет това, което касае, няма никаква пречка, когато 
Направление „Култура“ дадат положително становище и Вие одобрите такъв доклад, 
приходната част за финансирането на допълнителните щатни бройки, както е разписано и 
в доклада на господин Боршош, да дойде от резерва на кмета в бюджета. 

Ако се приеме такова нещо, то може да бъде във всеки един момент подкрепено и 
съответно изпълнено, защото в доклада му има както разходна, така и приходна част, от 
където ще бъдат финансирани въпросните допълнителни разходи. 

Така, че не би трябвало да го обвързваме с приемането конкретно на тази 
корекция, във всеки един момент, когато това се приеме, ние ще го изпълним като решение. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Госпожо Радева, заповядайте. 
ЛОРИТА РАДЕВА – общински съветник: Съвносител на доклада, за който става дума 

за увеличение на щатните бройки, искам да обърна внимание, че един от пунктовете в този 
доклад е разкриването на детски център в Общинския културен институт „Искър“, за което 
още от 2018 година Столичен общински съвет, а след това и Приватизационния фонд сме 
инвестирали, за да се обособи помещение, за да се извършат съответните нормативни 
промени в правилника на самия културен институт и колкото по-нататък във времето 
отива решаването на този въпрос, за мен се намалява и възможността и през това лято 
децата в „Искър“ да ползват помещение от 400 квадрата с 6 различни обособени зони в него, 
с възможности и за организирана почивка извън сградата на културния институт на 
обособена площадка, да се организира летния отдих на децата. 

В ситуацията, в която родителите имат нужда от тази подкрепа и ние можем да 
я предоставим, според мен, не би трябвало да бавим решаването на казуса и се 
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присъединявам към казаното от колегата Лилков, а то е изразено и в доклада ни с господин 
Боршош, че този въпрос не трябва да остава напред във времето като решаване. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Радева. 
Заповядайте, господин Зографски и след това господин Таков. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Благодаря. 
Колеги, искам да обърна отново внимание на доклада, който гледахме и в 

транспортна комисия преди малко, че е изключително важно да осигурим средства за 
градския транспорт сега, за да могат те да завъртят колелото на разплащания и да 
увеличат разходите, обоснованите разходи, които ЦГМ им признава, защото в 
икономическата рамка имаме така да се каже, неусвоен ресурс в тази част. 

Бих отворил тук и една тема за възнагражденията на медицинските работници, 
защото това беше наистина, въпреки че е странична тема за мен от гледна точка на моите 
компетенции, все пак искам да Ви припомня, че няколко групи, мисля че се съгласихте, около 
голямата нужда това да се случи. Това е всъщност и най-голямото разходно перо, което се 
прави с тази корекция на бюджета, така че апелирам за тези две дейности, които са в по-
голям размер от всички останали, да се намери подкрепа. 

Обръщам се за подкрепа към всички, защото от една страна са две общински 
предприятия, от друга страна е цял един сектор, който да кажем, че наистина е крайно време 
да получи заслуженото и ние сме поели ангажимент като общински съвет, че ще се случи 
това, въпреки че правителството много много не помогна, ако трябва да съм честен. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Заповядайте, господин Таков. 
ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин председател. 
Моля ви, казах, че е шега, не съм казал, че е лъжа. 
Ако може да продължим нататък. 
Господин Василев, в много сложна ситуация поставяте групата на „БСП за 

България“ 
Да, средствата за транспорт, средствата за медицинските сестри, 

допълнителните, които се отпускат, са неща, за които ние сме настоявали. 
Категорични бяхме в позицията си, че не подкрепяме на господин Терзиев и Вашия 

бюджет, който изготвихте и го показахме с нашето гласуване по време на приемането на 
бюджета. 

Беше разумно, като внасяте такива доклади, не да търсите подкрепа на 
извънредно заседание на комисия в последния момент, минути преди началото на Общинския 
съвет, а да седнете, за другите групи не знам дали сте го направили, с нашата група да 
изговорим тази промяна в бюджета и ние да си кажем нашето мнение, защото при неподкрепа 
на бюджета, в момента например бих направил предложение да извадим част от 
предложенията вътре в отделен доклад или да се гласуват като отделно предложение, ние 
ще ги подкрепим, но в момента ние сме в ситуация, в която Вие ни внасяте един доклад, без 
да имате необходимото мнозинство, поне не знам да имате такова, въпреки че групата на 
ГЕРБ Ви подкрепи за бюджета, възможно е и сега да го направят. 

Ако търсите подкрепа, тя става по начин, по-различен, с разговори 
предварителни, за да може да си кажем и нашето мнение и тогава да преценим дали да 
подкрепим такъв доклад, защото в момента и в нашата група нямаме еднозначно становище 
по този въпрос. 

Да, подкрепяме част от нещата, те са добри, социални мерки, подкрепа за 
градския транспорт, но начинът, по който го правите, според мен, не е добър. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, господин Таков. 
Господин Василев и след това Андрей Зографски -  реплика. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам. кмет СО: Благодаря. 
Господин Таков, само да Ви припомня, че водихме разговор буквално миналата 

седмица, на който Вие, както казахте и на транспортна комисия се обърнахте с молба към 
мен да намеря допълнителни средства за финансиране на автотранспорта и 
електротранспорта, които благодарение на разчетите, които направихме, точно 
включвайки ги в края на май месец, ни позволява да внесем такъв доклад. 
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Така, че мисля, че сме се съобразили с Вашия призив и апел, като председатели на 
транспортна комисия да актуализираме финансовата ситуация в дружествата, за да може 
те да покрият минали задължения, а когато внасяме корекции в бюджета такива, си 
позволяваме от една страна да коригираме дейности, които са държавно делегирани, както 
виждате, свързани с образованието и културата, и чисто административно да 
регламентираме частта, която е за възнагражденията на медицинските специалисти, 
която много благодаря, че беше подкрепена и с гласуването на бюджета в края на март месец. 

Единственото допълнение, което е отгоре на това, което цитирах, е това за 
допълнителните средства за текущ ремонт, но както и госпожа Стойкова отбеляза, има 
изключително голяма нужда в София да се акцентира на запълването на дупки, подобряване 
на пътната инфраструктура, така че на база на допълнителните разчети, които 
направихме, имаме тези аргументи и затова сме ги включили. 

Отново казвам, че по-голяма актуализация, сериозна актуализация с промяна в 
капиталовата програма ще предложа на Вашето внимание след август месец, за да може 
тогава надълго и нашироко да се запознаете, да дискутираме кои обекти се движат добре, 
кои не се движат, кои могат да останат, кои да бъдат допълнени в капиталовата програма, 
както и на база на вече данни за изпълнението по текущите разходи, да имаме по-добра 
представа, за да видим дали и как можем да разместим и подобрим бюджета в тази си част. 

Така, че тези разговори, господин Таков, предстоят и ще разчитам на Вашата 
подкрепа в зала, за да може медицинските сестри да получат своето достойно 
възнаграждение, за което знам, че е кауза и на Вашата партия. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Господин Василев, да Ви напомня, че такова понятие в 

правото, като по-малка или по-голяма актуализация няма, има актуализация или няма 
актуализация, така че в случая има актуализация. 

Всички тези разговори можеше сега да се водят. 
Господин Зографски – реплика и след това дуплика – Таков. 
АНДРЕЙ ЗОГРАФСКИ – общински съветник: Благодаря Ви. 
Без да бъда адвокат, искам само да обърна отново внимание, че тези две най-

големи разходни пера, които дискутираме в момента, мисля, че бяха безспорни още на етап 
приемане на икономическата рамка за транспорта в първия случай и още при приемането на 
бюджета на Столична община във втори я случай. 

Мисля, че и колегите от ГЕРБ и колегите от БСП изразиха тогава становище, че 
тези средства трябва да бъдат намерени, опита се заместник-кметът да ги намери, без 
това да бъде в тежест на общинския бюджет, за съжаление това не се случи, както искахме 
да стане, но това не пречи и наистина много Ви моля, фактът, че някой не е подкрепил 
бюджета в цялост, който има стотици компоненти, не означава, че тук сега това го 
задължава по някакъв начин, тези две изключително важни и неотложни за съжаление задачи, 
да не бъдат подкрепени. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Зографски. 
Господин Таков, заповядайте за дуплика. 
ЗАМ. ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин председател. 
Вижте, много са хубави молбите и призивите и така нататък, но този път е едно, 

другият път примерно ще вкарате едни 5 – 10 милиона за обезобразяването на централната 
градска част отново, примерно казвам и ще кажете, че понеже имаме увеличение на 
заплатите на учителите, например, или на някои други социални дейности или работници, за 
това подкрепете в цялост този доклад – не става по този начин, като търсите подкрепа и 
нямате необходимото мнозинство сядаме, говорим, да господин Василев бях при Вас, но ние 
говорихме там единствено и само за подкрепа за градския транспорт, така ли беше? Вие не 
ми казахте ще включим …, да съгласен съм, но ако търсите подкрепа особено за доклад за 
промяна на бюджет, който не сме подкрепили е хубаво тези разговори да ги водим 
предварително и в тяхната цялост. Това ви го казвам като принцип на работа, ако търсите 
подкрепа от нашата група. 

Благодаря Ви. 
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ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Таков. 
Госпожо Йорданова, заповядайте. 
ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Уважаеми колеги, въпреки, че 

записът е промяна на решение на Столичния общински съвет стана ясно и в тази комисия, 
че всъщност говорим за актуализация на бюджета. Няма как да не се присъединя към 
колегите, които говориха преди мен, за това че е необходимо наистина такива въпроси да 
имаме доста повече време да ги обсъждаме, за да може всеки един от нас да потърси 
разрешение на въпроси свързани с района, който представлява и всъщност ние сме 
представители на цяла София, при нас идват знаете предложения на граждани от цяла София, 
така че всеки един от нас има редица такива въпроси, които очаква да намерят решение в 
някоя от актуализациите на бюджета. Няма как да не подкрепя аз лично бюджет, който касае 
увеличаване на заплати, който касае средства за транспорта на града. Така че, за мен е 
изключително важно да намерим съгласие, но това съгласие все пак намирайки го днес по този 
начин да научим уроците си и да не бъдем поставяни следващ път пред подобна ситуация.  

Благодаря на заместник-кмета, че сподели с нас, че подготвя нова актуализация 
за месец септември и аз вярвам, че всеки един от нас ще бъде поканен за да може и всяка група 
да може да споделим своите виждания за тази актуализация, за да бъдем наистина 
пълноценни и да се чувстваме всички еднакво пълноценни в изпълняването на 
ангажиментите си като общински съветници. 

Имам един конкретен въпрос, тъй като тази актуализация касае едни намерения, 
които имахме да подкрепим градския транспорт и увеличението на заплатите на хората 
работещи там, но да се постараем да намерим и адекватната подкрепа на държавата.  

Искам да ви попитам какви действия бяха предприети и какви разговори има 
водени с държавата и има ли нещо, което обвързва държавата, за да можем да продължим 
оттук нататък на база на вече поети ангажименти разговори, които да ни доведат до 
момента, в който наистина държава и общини да споделяме отговорността по 
предоставяне на достъпен и качествен градски транспорт в София, но не само в София. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, госпожо Йорданова. 
Колеги, призовавам ви този дебат да го продължим в залата, тъй като тук можем 

да дискутираме още много, след малко така или иначе точката ще се гледа и в залата, пак ще 
сме в същия състав и  в по-голям, ако искате да предприемем такава стъпка и да преминем 
към гласуване, мисля че и господин Василев се съгласи. 

Така че, колеги първо ще дам думата на господин Гълъбов, тъй като Комисията по 
финанси е водещата комисия. 

Господин Гълъбов заповядайте да проведете гласуване във Вашата комисия. 
ПРЕДС. КРАСИМИР  ГЪЛЪБОВ: След направените изказвания и предложения 

предлагам да влезем в режим на гласуване Комисията по екология.  
- „За“ – 6. 
- „Против“ – Няма. 
- „Въздържали се“ – 7. 

Докладът не се приема от нашата комисия. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря, господин Гълъбов. 
Колеги, гласува само Комисията по финанси и бюджет. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“?  

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното 
становище на ПК опазване на околната среда, земеделие и гори, както и становищата на ПК 
по икономика, собственост и дигитална трансформация и на ПК по образование, култура, 
наука и културно многообразие, които не подкрепят доклада с приложения проект за 
решение, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща,  не подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател 
Въздържал 

се 

2. Иван Таков – зам.-председател 
Въздържал 

се 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. 
Ваня Тагарева 

Въздържал 
се 

11 Екатерина Йорданова Не гласува 

12. Войслав Тодоров 
Въздържал 

се 

13. Красимир Гълъбов 
Въздържал 

се 

14. Севделина Петрова 
Въздържал 

се 

15. Вили Лилков За 

16 Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 8 

 
Забележка: не присъства в залата при гласуването г-н Прошко Прошков, г-жа 

Екатерина Йорданова – не участва в гласуването. 
Докладът не се приема. 
Давам думата на господин Гълъбов, за закриване на Комисията по екология. 
ПРЕДС. КРАСИМИР ГЪЛЪБОВ: Колеги, тъй като в дневния ред на Комисията по 

екология има една точка, която беше гласувана, комисията се оттегля, приключихме за днес, 
така че ще се видим на сесията.  

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, продължаваме заседанието на Комисията по 
финанси и бюджет. 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

По т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК08-4570/26.03.2024 г. относно 
откриване на процедура за  провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под 
наем за срок 10 години на помещение за стоматологичен кабинет, с площ 18,45 кв. м, 
представляващо част от сграда с идентификатор 49597.1706.161.1, ползваща се за 
кметство, поща и здравна служба, която сграда е публична общинска собственост и се 
намира на територията на район “Витоша”, село Мърчаево, улица “Черешова градина” № 1,  
становище вх. № СОА24-ВК08-4570/1/28.05.24 г. от Ив. Василев, с вносител: Зарко Клинков – 
кмет на район Витоша.  
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ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, относно откриване на процедура за  провеждане 
на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок 10 години на помещение за 
стоматологичен кабинет, с площ 18,45 кв. м, представляващо част от сграда с 
идентификатор 49597.1706.161.1, ползваща се за кметство, поща и здравна служба, която 
сграда е публична общинска собственост и се намира на територията на район “Витоша”, 
село Мърчаево, улица “Черешова градина” № 1,  становище вх. № СОА24-ВК08-4570/1/28.05.24 
г. от Ив. Василев  

РУМЕН КЛИСУРСКИ – зам.-кмет на район Витоша: Благодаря, господин 
председател. 

Нашето предложение е, тъй като помещението е обособено за кметство и 
здравен пункт и би могло да стане зъболекарски кабинет има оценка от 122 лева на 
„Софинвест“, предлагаме да е за 10 години, тъй като района е отдалечен и трудно се намира 
наемател. Спрели сме се вече на такъв, но ще бъде обявен конкурс и моля да ни подкрепите. 

Благодаря Ви. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Клисурски. 
Колеги заповядайте за коментари и въпроси? Не виждам. 
Водеща е Комисията по икономика, която прие доклада. 
Подлагам на гласуване с измененията в правните основания, които са на база 

становище от заместник-кмета Иван Василев. 
Присъединяваме се към становището на водещата комисия. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

        1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като се 
присъединява към становището на водещата ПК по икономика, собственост и дигитална 
трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Забележка: не присъстват в залата при гласуването г-н Андрей Зографски, г-н 
Прошко Прошков, г-н Карлос Контрера 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

По т. 3 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА23-ДИ05-1345/12/10.06.24 г. относно 
изменение и допълнение на Решение №823 по Протокол №82 от 14.09.2023 г. на Столичен 
общински съвет (СОС), за безвъзмездно прехвърляне на Държавата - Агенция "Пътна 
инфраструктура" на правото на собственост върху имоти - общинска собственост, 
попадащи в обхвата за реализация на обект: "Модернизация на съществуващото трасе на 
път I-8 "Калотина - п.в. Храбърско от км 45+997.45 до км 48+611.93, в землището на с. Мрамор, 
находящи се на територията на район Връбница и обявяване на имоти-публична общинска 
собственост за частна общинска собственост, становище вх. № СОА23-ДИ05-
1345/14/11.06.24 г., с вносител: Румен Костадинов – кмет на район Връбница. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад, вх. № СОА23-ДИ05-1345/12/10.06.24 г. относно 
изменение и допълнение на Решение №823 по Протокол №82 от 14.09.2023 г. на Столичен 
общински съвет (СОС), за безвъзмездно прехвърляне на Държавата - Агенция "Пътна 
инфраструктура" на правото на собственост върху имоти - общинска собственост, 
попадащи в обхвата за реализация на обект: "Модернизация на съществуващото трасе на 
път I-8 "Калотина - п.в. Храбърско от км 45+997.45 до км 48+611.93, в землището на с. Мрамор, 
находящи се на територията на район Връбница и обявяване на имоти-публична общинска 
собственост за частна общинска собственост, становище вх. № СОА23-ДИ05-
1345/14/11.06.24 г. 

Господин Костадинов, заповядайте да представите доклада. 
Става дума за съществуващо трасе на път „Калотина – Храбърско“ при 

землището на село Мрамор. 
Имаме две положителни становища от Комисията по икономика и Комисията по 

транспорт. 
Господин Костадинов, заповядайте за кратко представяне. 
РУМЕН КОСТАДИНОВ – кмет на район Връбница: Благодаря, господин председател. 
Уважаеми общински съветници, докладът е относно изменение на Решение на СОС 

от миналата година от 14 септември, а именно промяна в имотите, които влизат в обхвата 
на проекта.  

Ако има конкретни въпроси мога да отговоря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря, господин Костадинов. 
Колеги, коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

        Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 
становища на ПК по транспорт и пътна безопасност и ПК по икономика, собственост и 
дигитална трансформация, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 
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8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 

14. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Забележка: не присъстват в залата при гласуването г-н Андрей Зографски, г-н 

Прошко Прошков, г-н Карлос Контрера 
Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

По т. 4 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-4511/2/07.05.2024 г. относно 
финансиране на „Медицински център XXXI“ ЕООД – гр. Нови Искър, чрез целева субсидия, с 
вносители: Ваня Григорова – председател на ПК по ЗСП, д-р Антон Койчев – общински 
съветник, Иван Василев – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-4511/2/07.05.2024 г. относно 
финансиране на „Медицински център XXXI“ ЕООД – гр. Нови Искър, чрез целева субсидия. 

За съжаление нито един от вносителите не присъства  в залата, но ви 
призовавам да гласуваме доклада, въпреки че нямаме наличие на представител на 
вносителите. 

Имаме положително становище от Комисията по здравеопазване. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 
становища на ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация и ПК по 
здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща, подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6.  Благовеста Кенарова За 

7. Росица Николова За 

8. Драгомир Иванов За 

9. Ваня Тагарева За 

10. Екатерина Йорданова За 

11. Войслав Тодоров За 

12. Красимир Гълъбов За 

13. Севделина Петрова За 
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14. Вили Лилков За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 14 

                                 За 14 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: не присъстват в залата при гласуването г-н Андрей Зографски, г-н 
Прошко Прошков, г-н Карлос Контрера 

Приема се точката. 
Благодаря ви за участието.  
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.55 часа. 
Протоколът е изготвен на  17.06.2024 г. 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 
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